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Miljø- og Fødevareudvalget 
 

Til: Miljøministeren 

Dato: 15. januar 2021 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

MOF alm. del 

Spørgsmål 677 

Ministeren bedes redegøre for, om svaret på MOF alm. del - spørgsmål 322 

reelt betyder, at den instruks, som ministeren oplyser, at Miljøstyrelsen den 

23. april 2020 har opdateret hjemmesiden med om Kemikalieinspektionens 

fremadrettede håndhævelse af algemidler slet ikke er taget i anvendelse og 

derfor heller ikke har haft nogen effekt? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V), MFU Eva Kjer 

Hansen (V). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk, 

Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

René Christensen 

formand 
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